
IBM megvenné a Sun-t?
Hm... érdekes hír röppent fel a mai nap: az IBM megvenné a Sun-t...  eléggé felborítaná a mostani status quo-t, úgy gondolom, hiszen szinte nem lehet 
olyan terméket mondani, amelyben nem versenytársak, és a céges logika szerint csak egy maradhat...

A két cég alapveten különbözik, az IBM nem túlságosan a nyílt forrás felé lép enterprise dolgokban... hm... érdekes lenne ha egy nagy cég maradna a 
Java mögött... 
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